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从从从从亚运亚运亚运亚运会会会会看我看我看我看我国国国国田田田田径径径径运动发运动发运动发运动发展及析因展及析因展及析因展及析因    

吕 兵1 , 王 波2 , 盖文亮3 

  1 西安邮电学院体育部, 陕西西安710061 ; 2长安大学体育部, 陕西西安710064 ;3 西安交通大学体育部, 陕西西安710060  

摘摘摘摘        要：要：要：要：通过远程观摩第14 届亚运会田径比赛和检索相关田径比赛资料(11、12、13 届亚运会) , 旨在较全面、客观地分析探讨这届比赛本身所带来的

相关信息, 了解当今亚洲田坛格局的整体发展动态, 从而探讨中国田径在 “119”工程中新的“增长点”、发展战略和举措等, 为加快我国田径运动的发

展, 推动田径运动的普及与提高, 为 2004 年、2008 年奥运会做好准备。 
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Analysis of the Track and Field Development of China in the 14thAsia GamesAnalysis of the Track and Field Development of China in the 14thAsia GamesAnalysis of the Track and Field Development of China in the 14thAsia GamesAnalysis of the Track and Field Development of China in the 14thAsia Games    

LU Bing1 , WANG Bo2 , GAI Wen-Liang3 

  Department Of Physical Education , Xi′An Institute Of Post Telecommunication , Xi′An 710061 , China  

AbsrtactAbsrtactAbsrtactAbsrtact：：：：Through Viewing And Emulating The Track And Field Match In The Fourteenth Asia Games And Searching The Correlation In2 

Formation Of The 11th , 12th , 13thAsia Games , And Analyzing The Information Of This 14thAsia Games , Found Out The Development Trends 

Of Asia Track And Field , Discussed The New Increasing , Developing Stratagem And Measure Of The“119”Project Of China. In Order To 

Quicken The Developing Of Track And Field Sports In China And Prepare The 2004 And 2008 Olympics Games And Also Give Some Advices To 

The People Who Take Care Of Chinese Track And Field Development. 
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